
Styrelsemöte Kolboryd / messenger 20220815 kl 19.30 

 

Närvarande: Ann Blomkvist, Stina Träff, Linda Berglund, Sandra Andersson, 

Elisabeth Bademo, Mie Schedin  

Frånvaro: Christina Nielsen 

 

• Mötet öppnas av Ann Blomkvist ordf  

 

• Protokollförare Ann Blomkvist. Justerare Stina Träff  

 

 

• Föregående protokoll genomgått  

 

• Ekonomin fortsatt god  

 

• Placering i rätt klubb  

Hänskjuter denna fråga till Christina är tillbaka. 

 

• Prova på/ andra hundraser  

Vi kan hänvisa till Ann Awes då ingen i klubben har den kunskapen  

 

• Inlägg till Omkring  

Skrivelsen var väldigt bra formulerad. Vi ber Christina eller någon annan i 

styrelsen att maila till ordföranden i klubbarna och lägga ut den på SVAKs 

fb sida och även skicka till omkring som debattartikel.  

 

• Eventuella tankar kring tävlingarna  



Vi kan lägga ut under säsong vilka tävlingar vi försöker att planera under 

kommande perioder för klubbens medlemmar. Vi har fått nya 

medlemmar som kan ha tävlingar vilket vi välkomnar  

 

• Funktionärsutbildning  

Teoridel inomhus för att förbereda funktionärerna. Hur sköta ett 

sekreteriat, domar sekreterare. Vad krävs av den? Djurhanteringen i 

fållan. Hur ställa ut? Under vinterperioden.  

Tävlingsledarutbildning behövs nya datum till.  

 

• Akademin/medlemsaktivitet 

Eventuellt ha ett KM till vintern. Ska vi försöka ha en nöt prova på dag 

igen.  

• Visselkursen i repris  

Körs igång till september igen.  

 

• Övriga frågor 

Fotodags med Emelie september oktober kommer info på fb/hemsidan. 

Styrelsedag där vi diskuterar styrelsen och dess arbete.  

 

Datum nästa möte 10/10 kl 19.30 


